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Sak 01/22 Bredbåndsutvikling i Hamarregionen 

 

Vedtak: 

Representantskapet for Hamarregionen IPR tar saken til orientering 

 

Behandling: 

Egil Langset orienterte om status for bredbånd i innlandet. 

I 2023 er det varslet at kobbernettet tas ned. Dette vil få konsekvenser for veldig mange.  

Utbyggerne mener de har bygget ut de områder i Hamarregionen som det er kommersielt aktuelt å 

bygge ut. Det som gjenstår, må da bygges ut med offentlige støtteordninger. 

 

Sak 02/22 Orientering om Innlandsstatistikk 

 

Vedtak: 

Representantskapet for Hamarregionen IPR tar saken til orientering. 

 

Behandling: 

Berit Kvaløy fra Innlandet fylkeskommune orienterte om det nye verktøyet innlandsstatistikk. 

Det er mulig å melde inn ønsker om ting man ikke finner på siden, slik at dette kan tas inn på et 

senere tidspunkt.  

Alle står fritt til å bruke de bilder og grafer som ligger på siden. 

 

Sak 03/22 Forslag til endringer i samarbeidsavtalen om HIPR 

 

Vedtak: 

Representantskapet for Hamarregionen IPR vedtar det fremlagte forslaget til endringer i 
samarbeidsavtalen om Hamarregionen IPR.  

Forslaget til endret samarbeidsavtale oversendes kommunene for behandling. 

 

Behandling: 

Regionrådsleder orienterte om bakgrunnen for saken.  

Det ble lagt frem et forslag til revidert samarbeidsavtale om HIPR, hvor tilbakemeldingene fra revisor 

var arbeidet inn i teksten. 



Sak 04/22 Møteplan 2022 

 

Vedtak: 

Representantskapet for Hamarregionen IPR tar møteplan for 2022 til orientering. 

Samrådsmøtet på høsten fastsettes til 18. oktober. 

Møteplan for 2022 ble vedtatt slik: 
 

Møtekalender 2022 

22. februar 

19. april 

31. Mai Samrådsmøte 

13. september 

18. oktober Samrådsmøte  

6. desember 

 

 

Behandling: 

Regionrådsleder orienterte om bakgrunnen for saken. 

Etter at saken var utsendt har det blitt klart at den 18. oktober er det beste alternativet for høstens 

samrådsmøte. 

 

 

 

 

 

 


